
Postavme se propagaci nacismu v našich
ulicích, postavme se mravní bídě!
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ČESKO: Když se přetlačuje zkorumpovaná Ukrajina se zkorumpovaným Ruskem, tak já preferuji
soustředit se na naše vlastní problémy, protože jich sami máme víc než dost. Za nejfalešnější a
nejlživější argument současné doby považuji tento postulát: Kdo není proukrajinský, podporuje
Rusko! Nic nemůže být pravdě vzdálenější. Svět není binární. Jak v životě, tak v politice máte
mnohem víc možností volby než jen dvě. Když bude hrát Federer s Nadalem, tak nebudu fandit ani
jednomu, protože můj kůň je Djokovič. Pro ty, co to stále ještě nechápou, to zkusím napsat zcela
polopaticky: Nejsem proukrajinský. Nejsem proruský. Jsem pouze a jedině pro Českou
republiku! A každé moje rozhodnutí se bude vždy řídit jediným imperativem – zájmy občanů naší
vlasti a jejich nárokem na život v prosperitě, míru, bezpečí a svobodě.

Jindřich Rajchl reaguje na události posledních dnů, kdy na akci podporovatelů Ukrajiny za účasti
ministra vnitra Rakušana vlály vlajky Ukrajinské povstalecké armády (UPA) resp. Pravého
sektoru a batalionu Azov.

Okamžitě ukončete jakoukoliv vojenskou podporu režimu,
který adoruje nacistickou zrůdu Stěpana Banderu.
Ještě se musím jedním příspěvkem vrátit k pro mě neuvěřitelné situaci, kdy naše policie v klidu
přihlížela, jak se v centru Prahy mávalo vlajkou Pravého sektoru, jenž otevřeně navazuje na
Ukrajinskou povstaleckou armádu, známou též jako banderovci.

Místní obhájci všeho žlutomodrého jejich zvěrstva páchaná za druhé světové války opakovaně
zlehčují a tvrdí, že odsouzením odporných zločinů páchaných banderovci jen naskakujeme na
kremelskou propagandu.

Inu prošel jsem si literaturu týkající se volyňského masakru a narazil na zajímavou knihu amerického
historika z University of Yale Timothyho Snydera (jehož lze asi jen stěží označit za proruského
dezinformátora), která se nazývá Krvavé země. Výtažek z ní byl publikován na webu Expres v roce
2018, kdy se u nás o ukrajinských dějinách ještě mohlo psát v objektivním duchu.

V článku si můžete přečíst o tom, jak brutálně mučili a vraždili své oběti, včetně žen, dětí a kojenců.

Upozorňuji, že následující úryvek z tohoto textu je opravdu pouze pro silné povahy.

Zde jen krátká ukázka:
„Jiný zvrácený čin se odehrál v Ternopilu (polsky Tarnopol), kde příslušníci povstalecké armády
vyvěsili transparent „Cesta k nezávislé Ukrajině“ a na stromy podél silnice zavěsili k sobě svázaná
těla dětí.“

Tak po téhle cestě já tedy zcela zásadně jít odmítám!

Znovu proto vyzývám příslušné policejní orgány, aby okamžitě začaly konat dle zákona, identifikovaly
osoby propagující tento odporný útvar a jeho prominentní postavy, a zahájily vůči nim úkony
trestního řízení! Nelze tolerovat a nečinně přihlížet páchání flagrantního trestného činu přímo v
centru našeho hlavního města.
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Stejně tak vyzývám naši vládu, aby okamžitě ukončila jakoukoliv vojenskou podporu režimu,
jenž adoruje nacistickou zrůdu Stěpana Banderu mimo jiné tím, že má jeho obraz vyvěšen ve
své Nejvyšší radě (ukrajinský parlament), nebo tím, že po něm pojmenovává své ulice.

V neposlední řadě opakuji, že mi je naprosto ukradené, jak tuto osobnost vnímají na Ukrajině. Ať si
ho tam klidně prohlásí za svatého. Nic to nezmění na tom, že se jednalo o zcela zavrženíhodnou
kreaturu, před níž si každý normální člověk může jedině odplivnout.

A aby bylo jasno – netvrdím, že Ukrajina nemá právo se bránit – ale skutečně nechápu, co nutí
Zelenského režim uctívat odkaz nacistických vrahů. Bez toho by bojovat nemohli?

A než někdo začne mudrovat použitím klasicky trapného argumentu „Rusové to dělají taky“, tak bych
rád uvedl, že dotyčnému patrně uniklo to, že Ruské federaci momentálně žádné zbraně nedodáváme.
Pokud bychom dodávali, byl bych zcela jistě také proti.

Pokud si tedy máme zachovat alespoň zbytek naší cti, tak musíme neprodleně zastavit podporu
současnému pronacistickému režimu, jenž v Kyjevě vládne, a současně jasně a rychle trestat všechny
projevy a formy propagace morálně odporného odkazu jednotek UPA zvaných banderovci a
čehokoliv, co je s osobou Stěpana Bandery jakkoliv spojeno.

Opravdu se už nechci za naši zem nikdy stydět tak, jako jsem se styděl, když jsme zvedli ruku pro
„humanitární bombardování“ Srbska.

Nedopusťme to. [zdroj]

Vlčí hák a Černé slunce … velmi strategické mávat těmito vlajkama v Praze… Jakože když je válka a
ti na světlejší straně barikády používají nacistické symboly, jsou v pohodičce protože proč? Jestli už
se AZOV zbavil všch těch neonácků, proč dál používat tyhle symboly na vlajce? Proč někdo na
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happeningu na pohodičku mává těmahle symbolama? Třeba mi něco uniká, ale fakt mi nepiště ať
jedu na Ukrajinu sám bojovat… ( edit: s těma klukama jsem mluvil, o nazi symbolech nic nevěděli….
celé mě na tom zaráží ta tolerance najednou… kdyby měsíc před válkou někdo vyfotil pokladní v
Kauflandu, jak má vytetovaný Černý slunce a Vlčí hák, tak ji lynčujete na sítích…. nejde o ty 3 kluky,
ale o tom, že je to už v pohodě a nevadí to… i od lidí co chodívali na blokády nácků tady v ČR…. a
jestli už AZOV ze svých řad vypudil neonacky, tak mužou vypustit i tu nazi symboliku ne? Jasně, je to
jedna vlajka na několika tisícovém happeningu, s tou akcí to nemá vůbec nic společného… prostě a
jednoduše mě zaráží benevelonce tady i v ulicích těchto symbolů v těchto časech…. )

Od prvního dne vojenského konfliktu na Ukrajině prosazujeme jeho co nejrychlejší ukončení
diplomatickou cestou.

Tedy jednáním u kulatého stolu, nikoliv bezmyšlenkovitým dodávání zbraní či prostřednictvím nic
neřešících a sebepoškozujících protiruských sankcí.

Vládní politici a jejich mediální pohůnci nás za to nálepkovali proruskými trolly a Putinovou pátou
kolonou.

Dnes si toto řešení přeje dle průzkumu Medianu již 90% obyvatel České republiky.

Což je nejlepším důkazem toho, že jsme se nemýlili. A že nejsme žádní posluhovači Putina, nýbrž
racionálně smýšlející lidé, jimž jde o mírovou budoucnost naší země.

Zatímco oni jsou váleční štváči a pokorní sluhové zbrojařských a energetických koncernů, které pod
záminkou ukrajinské války ožebračují naše lidi.

Proto je na čase jim dát padáka. [zdroj]

Postavme se propagaci nacismu v našich ulicích, postavme se mravní bídě!

Vážně, pane Rakušane?
Na níže přiložené fotografii z FB profilu ministra vnitra Víta Rakušana vidíte červeným obdélníkem
označenou vlajku ukrajinské nacionalistické strany Pravý sektor navazující a barvami odkazující na
Ukrajinskou povstaleckou armádu (UPA).

Pokud byste nevěděli, co je tato organizace zač, dovolím si odcitovat několik řádků z Wikipedie:
V únoru 1943 zahájily jednotky UPA etnické čištění Volyně (dnešní severozápadní Ukrajina)
bestiálním vražděním tamních Poláků. Polští historici odhadují, že na ukrajinské Volyni a Haliči bylo
povražděno (1943-1945) jednotkami UPA přes 100 000 polských civilistů (včetně žen, dětí a
nemluvňat), dalšího půl milionu Poláků z oblasti uprchlo. Velitel UPA, Dmytro Kljačkivskij, zde
nařídil likvidaci celé mužské polské populace mezi 16 a 60 let. Přesto většina z obětí byly ženy a děti.

Jinými slovy náš ministr vnitra si na svůj profil umístil fotografii, na níž je zobrazena vlajka
nacistických zrůd, jež mají na svědomí jednu z nejstrašnějších genocid druhé světové války.
Pokud si jí pan ministr nevšiml (což je samozřejmě možné), pak jej vyzývám, aby fotografii ze svého
profilu stáhl a veřejně se za svůj omyl omluvil.

Pokud si jí všiml, pak jej vyzývám, aby okamžitě na svůj post rezignoval.
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Pevně doufám, že média budou tomuto zásadnímu prohřešku věnovat maximální pozornost a
nepřejdou jej jako obvykle naprostým mlčením.

V jakékoliv demokratické zemi by totiž tenhle přešlap byl naprosto prvotřídním skandálem.

Prosím o sdílení příspěvku, aby se dostal k maximálnímu okruhu uživatelů a nebylo jej možné ututlat.

Takže drazí žurnalisté – umíte jen sprostě kopat do alternativní scény, nebo si troufnete i na ministra
vnitra a ožehavé téma přehlížené propagace ukrajinské nacistické historie v naší zemi? [zdroj]

Nacistické symboly a vlajky za přítomnosti ministra vnitra
Rakušana. Média mlčí a ministr nebyl odvolán.
Ne, nestalo se vůbec nic…

Za propagaci vlajek s nacistickou symbolikou a Banderovců by v minulosti sebrali a zavřeli
oprávněně kohokoli, ale teď už to prý nevadí.

Žijeme bohužel v době, kdy zákony pro vybrané jedince neplatí, Ústava a lidé jsou vládě k smíchu,
žádný státní zástupce si nebude pálit svou kariéru a masmédia nám lžou v přímém přenosu každý
den.

Prožíváme dobu absolutního morálního úpadku naší země. Ale nic netrvá věčně a žádný strom
neroste do nebe. My nesmíme zapomenout!

Nedovolme nacistickým symbolům znovu zašpinit naše ulice.
Žádný stát odmítající propagaci hnutí směřujících k potlačení práv občanů a k podpoře nacismu
nemůže ani na vteřinu tolerovat otevřené mávání vlajkami pluku AZOV a zejména vlajkou UPA
kdekoliv na svém území, natožpak přímo v centru svého hlavního města. Vlajka Ukrajinská
povstalecké armády, jež je zodpovědná za volyňský masakr, kde brutálně mučila a zavraždila přes
100.000 Poláků, včetně žen, dětí a nemluvňat, je stejně odporný symbol jako hákový kříž. Hledání
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výmluv ve smyslu, že se jednalo o obránce Ukrajiny a že už tyto symboly nelze chápat jako
nacistické, které šíří nejpomatenější část naší liberální scény, která již zcela ztratila smysl pro
realitu, je nezbytné naprosto rázně odmítnout a tyto lidi hnát za zlehčování propagace nacismu k
jasné osobní odpovědnosti.

Co je ale ještě mnohem závažnější, je skutečnost, že příslušníci Policie ČR, kteří byli celému tomuto
incidentu přítomni, jej nečinně sledovali a nijak nezasáhli. Současně jsem nezaznamenal jediné
vyjádření ze strany vedení policie, že se bude tímto jednáním zabývat, dotyčné identifikuje a požene
k trestně-právní odpovědnosti. Když už se tak rádi pánové z PR odboru chlubí, jak okamžitě zasáhli
proti jednomu ironickému komentáři na FB, tak by byl v tomto případě na místě ještě výrazně tvrdší
postup, nemyslíte? Reakce z příslušných míst je však nulová.

Tímto otevřeně vyzývám vedení Policie ČR, aby neprodleně podnikla veškeré kroky k vyšetření
tohoto evidentního trestného činu, k identifikaci jeho pachatelů a k okamžitému zahájení jejich
trestního stíhání.

Pokud tak policie neučiní, pak z tohoto místa oznamuji, že na naší akci Česko proti bídě dne
11.3.2023 zahrneme mezi naše požadavky též odstoupení policejního prezidenta Martina
Vondráška, neboť by bylo zcela jednoznačně prokázáno, že policie zavírá oči nad flagrantní trestnou
činností, nerespektuje principy rovnosti občanů před zákonem a jedná na základě politické
objednávky z našich vládních kruhů fanaticky prosazujících proukrajinskou agendu.

Všechny tyto aspekty jsou v demokratické společnosti netolerovatelné a policejní prezident za jejich
naplnění musí nést přímou osobní odpovědnost.

Nacismus je nejzhoubnější ideologií, kterou kdy lidstvo vymyslelo. Jako právní, ale především jako
občan České republiky odmítám tolerovat jeho přímou propagaci v našich ulicích.

Pokud tak neučiníme, pak už se ani na minutu nemůžeme považovat za zemi, kde vládne právo a kde
je úcta k humanitě naprostým základem naší společnosti.

Vize České republiky, kde je možné otevřeně a beztrestně propagovat nacismus, je pro mne naprosto
neakceptovatelná a osobně učiním vše, co je v mých silách, aby se v žádném případě nenaplnila.

Pro ty co oslavují Banderovce, by to mělo být povinně vidět film Volyň:
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